



Farm Welbedacht
 P.O.Box 753; Paulpietersburg; 3180
 034-815 0154 / 082 387 9284
 Email: pvpschool2017@gmail.com
 NPC registration number: 2018/524347/08
 Public Benefit & tax exempt number: 930064837



And with a wink of an eye, we are in the middle of 2023, looking back at a school term packed with exciting events and filled with opportunities to learn and grow.

An important decision we made in the past term, was to not to be going on to Grade 9, but to let Grade 7 be our final year. This gives us one and a half more year with our "big ones" currently in Grade 6.



Looking back at their time at PVP, starting off in 2017 in Grade R makes me feel rather nostalgic. They will always have a very special spot in my heart and it is great to see how they have come this far. May their years at PVP be a blessing to them always, and may the decision to release them into the big world at the end of 2024 be the right one.



Grade 6 visit Talana Museum



Grade R -2017

Grade 6 - 2023



What happened in Term 2

- For the Spelling Bee this year we did not have the oral spelling final, but a last round of spelling words the children had not practiced. We congratulate all the winners and thank the teachers involved in the organisation of this event.
- 15 June came with much excitement, not so much for the Parent Day, but for the Talent Show right after it. We thank all children who participated, be it by dancing, singing or reciting poems. We all enjoyed the show and the support of the parents was great.
- The Grade 6 class outing this year was to the Talana Museum in Dundee - an outing thoroughly enjoyed by all. We learnt so much and were all amazed at the lovely displays of history.
- A three-day training, with over 50 participants in "Farming God's Way" was hosted at the school from the 20th to the 22nd of June. We look forward to the development of this project and thank everyone who was involved and who contributed to the smooth running of the program.



Und mit einem Augenzwinkern befinden wir uns in der Mitte des Jahres 2023 und blicken auf ein Schuljahr zurück, das voller aufregender Ereignisse war und viele Möglichkeiten zum Lernen und Wachsen bot. Eine wichtige Entscheidung, die wir im vergangenen Schuljahr getroffen haben, war, dass wir nicht bis zur 9. Klasse gehen werden, sondern die 7. Klasse wird unser Abschlussjahr sein. Das gibt uns noch eineinhalb Jahre mit unseren "Großen" die zurzeit die 6. Klasse besuchen. Wenn ich zurückblicke auf ihre Zeit an der PVP, die 2017 in der Klasse R begann, werde ich ein wenig nostalgisch. Sie werden immer einen ganz besonderen Platz in meinem Herzen haben, und es ist toll zu sehen, wie weit sie es gebracht haben. Mögen ihre Jahre an der PVP immer ein Segen für sie sein, und möge die Entscheidung, sie Ende 2024 in die große Welt zu entlassen, die richtige sein.



Was im 2.Viertel geschah

- Beim diesjährigen Rechtschreibwettbewerb gab es kein mündliches Finale, sondern eine letzte Runde mit Wörtern, die die Kinder nicht geübt hatten. Wir gratulieren allen Gewinnern und danken den Lehrern, die an der Organisation dieses Ereignisses beteiligt waren.
- Am 15. Juni herrschte große Aufregung, nicht so sehr wegen des Elterntags, sondern wegen der Talentshow im Anschluss daran. Wir danken allen Kindern, die teilgenommen haben, sei es durch Tanzen, Singen oder Aufsagen von Gedichten. Die Show hat uns allen Spaß gemacht und die Unterstützung der Eltern war großartig.
- Der diesjährige Klassenausflug der Klasse 6 ging zum Talana Museum in Dundee - ein Ausflug, der allen viel Spaß gemacht hat. Wir haben so viel gelernt und waren von den schönen historischen Ausstellungen begeistert.
- Vom 20. bis 22. Juni fand in der Schule eine dreitägige Schulung mit über 50 Teilnehmern zum Thema "Farming God's Way" statt. Wir freuen uns auf die weitere Entwicklung dieses Projekts und danken allen, die daran beteiligt waren und zum reibungslosen Ablauf des Programms beigetragen haben.



Thank You - Dankeschön - Baie Dankie - Siyabonga

A very big "THANK YOU" to all our regular donors. Thanks to your donations a number of our most needy children (mostly orphans) are able to go to school for free. A regular donation of R500 makes this possible. We, as well as the guardians of these children, appreciate your generous support very much!

Ein herzliches "DANKE" an alle unsere regelmäßigen Spender. Dank Ihrer Spenden können einige unserer bedürftigsten Kinder (meist Waisenkinder) kostenlos zur Schule gehen. Eine regelmäßige Spende von R500 macht dies möglich. Sowohl wir als auch die Betreuer dieser Kinder wissen Ihre großzügige Unterstützung sehr zu schätzen.

Thank You for all the money donations - we will be able to use them well!

Remember that we are a **Public Benefit Organization** - this means that you receive a **tax exemption certificate** for your donation.

Vielen Dank für die Geldspenden - wir werden sie gut gebrauchen können!

Denken Sie daran, dass wir eine **Gemeinnützige Organisation** - das bedeutet, dass Sie für Ihre Spende eine **Steuerbefreiungsbescheinigung** erhalten.



THANK YOU FOR SUPPORTING THE FARMING GOD'S WAY TRAINING



THANK YOU RENSKIE FOR TAKING OUR PHOTOS ON OUR ANNUAL PHOTO DAY - THE SAMPLE PHOTOS LOOK LOVELY & WE LOOK FORWARD TO SEEING THE ENDRESULT



Join us for our **Mandela Day VIRTUAL RUN**

It seems as if one dream is coming true: Something that has been on our wishlist ever since the school started: A Jungle Gym for the preschool as well as for the foundation phase children, finally seems to be realising: And with your help we may get there even sooner.....

WHEN: JULY 2023 R100 PER ENTRY

To obtain a race number please use contact info below.

Banking Details: Pangolo Valley Preschool ABSA 632005 Current Account: 409 505 6872 Reference: Race & Name

MORE CONTACT INFO: pypschooll2017@gmail.com 082 387 9284

DELICIOUS & Homemade

PRETZELS & **KOEKSISTERS**

All Pretzels sold to raise funds for St.Martin's Village in Newcastle @ R5.00 each

All Koeksisters sold to raise funds for Pangolo Valley School near Paulpietersburg @ R40.00 per dozen

RAISING FUNDS FOR

WHATSAPP ORDER TO RUTH : 082-387 9284

THANK YOU FOR SUPPORTING OUR FUNDRAISERS